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P R O T O K Ó Ł Nr XLII/23 

z obrad XLII Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się dnia 6 czerwca 2023 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XLI Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na 

lata 2023-2032. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2023 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 266/XXIX/21 Rady Gminy Stara Biała  

z dnia 14 stycznia 2022 r. w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 

odpady komunalne. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na 

których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne oraz warunków  

i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu w miejscowości 

Nowe Proboszczewice, ul. Floriańska 7. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Miłodróż. 

11. Przedstawienie Sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Stara Biała  

z organizacjami pozarządowymi za 2022 rok. 

12. Przedstawienie Oceny zasobów pomocy społecznej za 2022 rok dla Gminy Stara Biała. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad. 
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Obrady rozpoczęto 6 czerwca 2023 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:06 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. T. Bętlejewski  

2. M. Downarowicz  

3. M. Krajewski  

4. I. Kraska  

5. M. Lewandowska  

6. A. Malanowska  

7. H. Murawski  

8. A. Pawłowski  

9. J. Portalski  

10. K. Portalski  

11. M. Przyczka 

12. J. Sieradzki 

13. Z. Truchlewski  

14. M. Turowska-Burczyńska  

15. M. Wojtalewicz  

 

Ad.1. 

Sesję otworzyła i przewodniczyła jej Małgorzata Edyta Lewandowska – Przewodnicząca 

Rady Gminy. Stwierdziła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 13 radnych co 

stanowi quorum, wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Nieobecni radni: Mariusz Downarowicz oraz Marek Krajewski zgłosili wcześniej, że nie będą 

obecni na dzisiejszym posiedzeniu. Obie te nieobecności są usprawiedliwione. 

Przewodnicząca Rady przywitała wszystkich uczestników sesji: radnych, Wójta, przybyłych 

gości: Przewodniczącego Rady Powiatu - Lecha Dąbrowskiego, sołtysów oraz obecnych 

pracowników Urzędu Gminy. 

Poinformowała, że sesja jest rejestrowana za pomocą urządzeń elektronicznych, zapisujących 

obraz i dźwięk. 

 

 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniem otrzymali  porządek obrad. 

Zapytała, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 

 

Wobec braku wniosków Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



3/15 
 

T. Bętlejewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, A. Pawłowski,  

J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (2) 
M. Downarowicz , M. Krajewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) przyjęła 

porządek obrad. 

 
W tym momencie Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Przewodniczącemu Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu - Lech Dąbrowski poinformował na temat zadań aktualnie 

realizowanych przez Powiat na terenie gminy Stara Biała. 

 Trwa budowa ronda w Białej. Stwierdził, że mimo przeszkód na początku realizacji tego 

zadania, w tej chwili wykonawca nie zgłasza żadnych większych problemów i twierdzi, że 

termin wykonania inwestycji będzie dotrzymany; 

 W tym tygodniu, w czwartek, odbyło się spotkanie z mieszkańcami, którzy zapoznali się  

z dokumentacją dot. ścieżki pieszo-rowerowej do Srebrnej. W tej chwili nanoszone są 

drobne zmiany, przede wszystkim dot. zjazdów. Gdy dokumentacja uzyska pozwolenie na 

budowę Przewodniczący Dąbrowski podejmie próby wprowadzenia budowy tej ścieżki,  

w przyszłorocznym budżecie Powiatu; 

 Na ostatniej sesji Rady Powiatu dołożono środki w wysokości 100 000,00 zł na wykonanie 

dokumentacji projektowej drogi powiatowej od drogi wojewódzkiej nr 559 w kierunku 

Wyszyny, ponieważ żaden projektant nie chciał podjąć się tego zadania za kwotę 

przewidzianą w budżecie. W tej chwili na ten cel zabezpieczone w budżecie jest 170 000,00 

zł i został ogłoszony przetarg. Zgodnie z założeniami wzdłuż drogi planowana jest ścieżka 

pieszo-rowerowa; 

 W tej chwili w trakcie uzgodnień jest również ścieżka w Bronowie-Zalesiu. Niebawem 

odbędzie się spotkanie z mieszkańcami. 

 

Przewodnicząca Rady podziękowała Lechowi Dąbrowskiemu w imieniu mieszkańców 

Gminy Stara Biała, że jako przewodniczący Rady Powiatu troszczy się o sprawy gminy Stara 

Biała i pilotuje inwestycje powiatowe, które są dla mieszkańców bardzo potrzebne. 

 

 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali 

protokół z posiedzenia XLI sesji Rady Gminy. Do momentu rozpoczęcia Sesji nie wpłynęła 

żadna uwaga. Następnie zapytała radnych, czy mają zastrzeżenia do protokołu. 

Wobec braku uwag i zastrzeżeń Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie protokół  

z XLI sesji. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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T. Bętlejewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, A. Pawłowski,  

J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (2) 
M. Downarowicz , M. Krajewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z XLI Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 

(13 głosów „za”). 

 
 
Ad. 4. 

W swoim sprawozdaniu Wójt poinformował: 

 

 W dniu 26 kwietnia została podpisana umowa na budowę ulicy Topazowej w Ludwikowie   

i ulicy Mickiewicza w Maszewie Dużym. Przetargi na budowę obu ulic wygrał Zakład 

Budowlano-Montażowy Budomont z Maszewa Dużego. Budowa ul. Topazowej ( 415 mb)   

w Ludwikowie to koszt 2 396 000 zł. Budowa blisko 750 metrów ul. Mickiewicza  

w Maszewie Dużym ma kosztować 3 321 000 zł. Na tę inwestycję nasza gmina pozyskała 

dofinansowanie w wysokości ponad 1,92 tys. zł z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Terminy zakończenia budowy ulicy Topazowej to 5 miesięcy od podpisania umowy a budowa 

ulicy Mickiewicza powinna się zakończyć 7 miesięcy od podpisania umowy. 

 5 maja Podpisano 5 umów z marszałkiem Mazowsza, Adamem Struzikiem. Umowy dotyczą 

dofinansowania przez samorząd Mazowsza budowy drogi w Nowym Bronowie i oświetlenia 

w czterech sołectwach gminy. Dofinansowanie to w sumie 190 tys. zł, a planowany całkowity 

koszt inwestycji to ok. 1,06 mln. Gmina z programu dotyczącego budowy i modernizacji dróg 

dojazdowych do gruntów rolnych otrzymała dofinansowanie w wysokości 150 tys. zł. To 

pieniądze na budowę drogi w Nowym Bronowie. Całkowity koszt tej inwestycji jest 

szacowany na blisko 915 tys. zł. Cztery umowy zostały podpisane w ramach programu 

„Mazowsze dla sołectw”. Każda z umów opiewa na dofinansowanie kwotą 10 tys. zł. Dotyczą 

budowy oświetlenia drogowego w sołectwach Kowalewko, Nowe Draganie, Trzebuń i 

Kruszczewo. Koszt tych inwestycji to w sumie ponad 90 tys. zł. 

 8 maja GDDKiA zorganizowała spotkanie informacyjne w sprawie budowy drogi 

ekspresowej S10 m.in. na terenie gminy Stara Biała. W trakcie spotkania samorządy zostały 

poproszone o przedstawienie swoich uwag do 31 maja. Urząd Gminy Stara Biała 

przeanalizował przedstawione warianty przebiegu drogi S10 przez teren gminy. 

Analizy skupiono na dwóch wariantach: W2 (zielony) i W3 (czerwony), ponieważ wariant 

W1 nie przebiega przez teren gminy Stara Biała.  Z tych dwóch wariantów bardziej 

korzystnym rozwiązaniem dla gminy jest wariant W2 (zielony), ponieważ jego przebieg 

najmniej koliduje ze zlokalizowanymi po trasie nieruchomościami. Jednak minusem tego 

wariantu jest bliska odległość do dużego osiedla mieszkaniowego położonego w Nowych 

Proboszczewicach. Wariant W3 (czerwony) zdecydowanie bardziej ingeruje w istniejące na 

trasie jego przebiegu zabudowania. Ponadto w znacznej części swojej trasy nakłada się on na 

proponowany przebieg jednego z wariantów linii kolejowej CPK,.   

 W dniu 11 maja Lokalna Grupa Działania AKTYWNI RAZEM zorganizowała spotkanie 

konsultacyjne z przedstawicielami organizacji pozarządowych, klubów sportowych, grup 

nieformalnych, przedsiębiorców, władzy publicznej oraz  zainteresowanych mieszkańców 

Gminy Stara Biała  w celu opracowania jak najlepszej diagnozy obszaru LGD AKTYWNI 

RAZEM. 

 15 maja podpisana została umowa na dofinansowanie usuwania wyrobów zawierających 

azbest. Dotacja opiewa na kwotę 29 476,80 zł. A planowany całkowity koszt realizacji 
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przedsięwzięcia przez gminę w tym roku to 73 692 zł. Dofinansowanie pochodzi  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.  

 Nie ma żadnych oficjalnych informacji na temat budowy CPK poza tym, że do gminy 

wpłynęło pismo o udzielenie informacji o gruntach położonych w Ogorzelicach będących  

w dyspozycji KOWR-u.  

 W dniu 19 maja odbyło się kolejne spotkanie w MUW w Warszawie z nowym Wojewodą 

Mazowieckim, przedstawicielami inwestora, wykonawcy i służb w sprawie budowy olefin III. 

Spotkane w tej samej sprawie odbyło się 12 maja w Starostwie Powiatowym w Płocku. 

 Do gminy wpłynęła z SKO w Płocku decyzja WSA o uchyleniu decyzji zarówno Wójta 

Gminy jak i SKO, które podtrzymało decyzję o odmowie zwrotu nadpłaty podatku od 

nieruchomości w łącznej wysokości 7 438 162 zł. Nadpłata dotyczy: 

Rok 2017- 1630 268 zł 

Rok 2018 - 1644 495 zł 

Rok 2019 - 1658 661 zł 

Rok 2020 - 1672 880 zł 

Rok 2021 -   850 693 zł 

Musi zostać wydana nowa decyzja i raczej nie będzie podstawy do odmowy zwrotu tej 

nadpłaty. Z uzasadnienia wyroku WSA wynika, że zwrot nadpłaty nie stanowi pomocy 

publicznej a taka argumentacja stanowiła podstawę odmowy zwrotu nadpłaty. 

 1 czerwca odbyło się spotkanie z właścicielami gruntów przyległych do drogi powiatowej 

Biała – Srebrna dotyczące projektowanej ścieżki rowerowej wzdłuż tej drogi. W spotkaniu 

udział wzięli Przewodniczący Rady Powiatu Lech Dąbrowski, Dyrektor ZDP w Płocku wraz 

z pracownikami. Zainteresowanie budową ścieżki jest bardzo duże i dotyczy nie tylko 

mieszkających przy tej drodze. 

 Analizujemy obecnie oferty złożone na przetarg na zagospodarowania terenów przy zespole 

szkolno-przedszkolnym w Wyszynie. Najniższa oferta opiewa na kwotę bisko 1,3 mln zł i jest 

to oferta, naszym zdaniem, dosyć wysoka. 

 28 czerwca o godz. 16.00 w urzędzie gminy odbędzie się zebranie informacyjne w sprawie 

wykonania modernizacji ewidencji gruntów i budynków obrębu ewidencyjnego Biała. Na 

zebraniu zostanie omówiony zakres prac modernizacyjnych oraz harmonogram ich 

wykonania. 

 
Przewodnicząca Rady poprosiła radnych o zabieranie głosu i zadawanie pytań w związku  

z przedstawionym przez Wójta sprawozdaniem. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki: 

 Stwierdził, że na komisji zgłaszał problem z materiałem, który ma zostać użyty przy 

budowie wjazdów na ulicy Spółdzielczej w Starych Proboszczewicach. Zapytał, jak ten 

problem został rozwiązany. 

 Zapytał, kiedy ruszą dalsze prace przy stawie w Nowych Proboszczewicach. 

Odpowiedź Wójta: 

 Odnośnie budowy ulicy Spółdzielczej wyjaśnił, że w tej chwili wykonawca zakończył 

budowę kanalizacji sanitarnej, będzie przystępował do wykonywania podbudowy  

i prawdopodobnie w najbliższym czasie do położenia asfaltu. Budowa zjazdów nastąpi  

w końcowym etapie realizacji inwestycji. Ten problem jest zgłoszony, zarówno do 

kierownika budowy, jak i inspektora nadzoru aby spróbować go rozwiązać, zgodnie  

z oczekiwaniami mieszkańców. 

 Odnośnie stawu - jeśli chodzi o budowę dojścia do kładki - podpisana umowa z wykonawcą 

powinna być zrealizowana do końca czerwca. W tej chwili wykonawca oczekuje na dostawę 
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elementów żelbetowych. Następnie, w drugiej kolejności zbiornik, po wypompowaniu 

wody, zostanie odmulony i ponownie napełniony wodą. 

 
W związku z brakiem kolejnych pytań Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 
 
Ad.5. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni wcześniej otrzymali projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2023-2032. Dodała, że 

kwestia zmian zarówno w Wieloletniej Prognozie Finansowej, jak i w uchwale budżetowej, tj. 

następny punkt, była omawiana na Komisji Budżetowej przed sesją. Komisja Budżetowa 

wyraziła pozytywna opinię w tej sprawie. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

W związku z brakiem uwag i wniosków ze strony radnych Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, A. Pawłowski,  

J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (2) 
M. Downarowicz , M. Krajewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 

uchwałę Nr 380/XLII/23 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała 

na lata 2023-2032 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad.6. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały zmieniającej 

Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2023 rok. Następnie poprosiła o zabieranie głosu  

w tej sprawie. 

 

Wójt Gminy zgłosił autopoprawkę związaną z koniecznością zakupu motopompy strażackiej 

TOHATSU. Wartość tego zakupu to jest 46125 zł. 

Jest to pompa, która przede wszystkim będzie wykorzystywana przez wszystkie jednostki OSP 

z terenu gminy podczas zawodów sportowo-pożarniczych. 

 

W związku z brakiem uwag i wniosków ze strony radnych Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką zgłoszoną przez Wójta. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 
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                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, A. Pawłowski,  

J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (2) 
M. Downarowicz , M. Krajewski 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 

uchwałę Nr 381/XLII/23 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2023 rok 

(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad.7. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

nr 266/XXIX/21 Rady Gminy Stara Biała z dnia 14 stycznia 2022 r. w sprawie postanowienia  

o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. Stwierdziła, że wszyscy radni wcześniej otrzymali 

projekt uchwały Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

W związku z brakiem uwag i wniosków ze strony radnych Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, A. Pawłowski,  

J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (2) 
M. Downarowicz , M. Krajewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 

uchwałę Nr 382/XLII/23 w sprawie zmiany uchwały nr 266/XXIX/21 Rady Gminy Stara 

Biała z dnia 14 stycznia 2022 r. w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy,  

a powstają odpady komunalne (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej.  Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Ponadto treść 

projektu uchwały i kwestie związane z problematyką, której ta uchwała dotyczy, były 
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omawiane na wszystkich komisjach Rady Gminy. Następnie poprosiła  

o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, A. Pawłowski,  

J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (2) 
M. Downarowicz , M. Krajewski 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 383/XLII/23 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na 

których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne oraz warunków  

i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej (uchwała  

w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 9. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wynajęcie lokalu w miejscowości Nowe Proboszczewice, ul. Floriańska 7. Stwierdziła, że 

wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, A. Pawłowski,  

J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (2) 
M. Downarowicz , M. Krajewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 

uchwałę Nr 384/XLII/23 w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu w miejscowości 

Nowe Proboszczewice, ul. Floriańska 7 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
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Ad. 10. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego  

w m. Miłodróż. Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła 

o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, A. Pawłowski,  

J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (2) 
M. Downarowicz , M. Krajewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 

uchwałę Nr 385/XLII/23 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Miłodróż (uchwała  

w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 11. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy 

Gminy Stara Biała z organizacjami pozarządowymi za 2022 rok. Stwierdziła, że wszyscy radni 

otrzymali Sprawozdanie. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 
 
Ad. 12. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali Ocenę zasobów pomocy 

społecznej za 2022 rok dla Gminy Stara Biała. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej 

sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 
 

Ad. 13. 

W sprawach różnych: 

 

Sołtys Miłodroża Tomasz Kowalski: 
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 W imieniu mieszkańców wsi Miłodróż wyraził sprzeciw wobec budowy farmy 

fotowoltaicznej, która ma powstać w centrum wsi.  

Odpowiedź Sekretarz Gminy Moniki Lisickiej: 

 W tej chwili procedowana jest decyzja o środowiskowych uwarunkowaniach dla budowy tej 

farmy fotowoltaicznej. Decyzja środowiskowa jest pierwszym dokumentem, który jest 

wydawany w postępowaniu. Gmina jest obecnie na etapie uzgodnień. W tej sprawie 

przychodzą pozytywne opinie od innych organów. Natomiast społeczeństwo z Miłodroża 

złożyło protest. Przepisy prawne są tak sformułowane, że jeśli wszystkie inne wymogi są 

spełnione, jeśli są właściwe uzgodnienia, a informacje o tym przedsięwzięciu mówią, że ono 

nie będzie szkodzić środowisku, nie ma możliwości prawnej wydania odmownej decyzji.  

W związku z tym, że mieszkańcy Miłodroża nie chcą tej inwestycji, będzie przeprowadzone 

spotkanie z inwestorem. 
Przewodnicząca Rady Małgorzata Lewandowska: 

 Stwierdziła, że temat jest procedowany. Rada również będzie się temu przyglądać i na 

bieżąco będzie ta kwestia omawiana. 
 
Radny Hubert Murawski wrócił do tematu, który został podjęty na ostatniej sesji, 

dotyczącego drogi wojewódzkiej nr 559 w Maszewie Dużym. 

 
Wyjaśnił, że na poprzedniej sesji, na pytanie, jak wygląda sprawa dokumentacji budowy 

chodnika na ul. Lipnowskiej i dlaczego Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich chce wydać 

450 tys. zł na opracowanie takiej dokumentacji, usłyszał od Wójta, że dokumentacja została 

przekazana do MZDW. W związku z powyższym w dniu 2 maja 2023 r. wystosował  

w tej sprawie pismo do dyrektora MZDW z pytaniami, czy dokumentacja została przekazana, 

czy jest kompletna i pozwala na podjęcie kolejnych kroków w celu realizacji inwestycji, czy 

też nie spełnia takich kryteriów. Następnie odczytał treść tego pisma, która znajduje się poniżej. 

 
“Zwracam się do Pana w imieniu mieszkańców w miejscowości Maszewo Duże oraz swoim,  

o udzielenie mi informacji dotyczącej rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 559 w Maszewie 

Dużym. Dokładnie 7 lat temu, to jest dnia 2 maja roku 2016, między Mazowieckim Zarządem 

Dróg Wojewódzkich, a Wójtem Gminy Stara Biała, Panem Sławomirem Wawrzyńskim zostało 

podpisane porozumienie dotyczące tej rozbudowy. W celu usprawnienia i przyspieszenia 

działań, wójt zobowiązał się do szybkiego przygotowania dokumentacji projektowej oraz 

współfinansowania wykupów ziemi, na potrzeby pasa drogowego, w wysokości 50%. Przez te 

wszystkie lata my, mieszkańcy Gminy, byliśmy informowani o różnych przeciwnościach, 

kataklizmach, kłopotach projektantów, podczas prac związanych z wykonywaniem 

dokumentacji projektowej, co wzbudzało coraz większe wzburzenie i kontrowersje 

społeczeństwa, wobec przyciągania się latami, tej bezdyskusyjnie potrzebnej inwestycji. Na 

ostatniej Sesji Rady Gminy, która swoje posiedzenie miała 20 kwietnia, na zadane przeze mnie 

pytanie, dotyczące stopnia zaawansowania przygotowania dokumentacji, otrzymałem od pana 

wójta odpowiedź, iż ta została ukończona i przekazana w ostatnim czasie, w całości państwu. 

Zastanawiający jest zatem dla mnie fakt, że na stronie internetowej Mazowieckiego Zarząd 

Dróg Wojewódzkich, w planie postępowań o udzielenie zamówień publicznych na rok 2023, 

w drugim kwartale pod numerem 1344, pojawiła się pozycja, dotyczące opracowania 

dokumentacji projektowej i rozbudowy. I na ten cel przewidują państwo kwotę 450 000 zł. 

Powyższy fakt wzbudza zaniepokojenie wszystkich osób bezpośrednio zainteresowanych na 

inwestycję, po otrzymaniu tak całkowicie odmiennych informacji. Proszę o udzielenie mi 

jednoznacznej odpowiedzi na pytanie związane z przekazaną przez Urząd Gminy Stara Biała 

dokumentacji projektowej oraz rozbudowę tejże drogi. Czy rzeczywiście została ona 

przekazana? I jeśli tak, czy jest kompletna i wystarczająca do poczynienia kolejnych kroków, 
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w celu ukończenia tej inwestycji. Czy inna dokumentacja nie spełnia wymaganych kryteriów  

i warunków, co uniemożliwia jej wykorzystanie. I stąd też istnieje fizyczna potrzeba jej 

ponownego stworzenia, którą MZDW planuje.” 

 
Następnie radny Hubert Murawski stwierdził, że w międzyczasie, na stronie internetowej i na 

koncie Gminy na Facebooku, w dniu 5 maja pojawiła się informacja mówiąca o tym, iż Urząd 

Gminy podpisał umowę z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich w Warszawie 

dotyczącą przekazania przez Gminę dokumentacji technicznej, przebudowy drogi 

wojewódzkiej nr 559. Zacytował treść informacji Wójta, która znajduje sie poniżej. 

 
“Przekazaliśmy zarządcy drogi  kompletną dokumentację przebudowy drogi, łącznie z prawami 

autorskimi. Z naszej strony sprawa jest praktycznie zakończona, ponieważ teraz to MZDW 

wystąpi do wojewody o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej i przeprowadzi całą 

procedurę w Urzędzie Wojewódzkim. Przekazanie dokumentacji MZDW, usprawnieni 

procedury, bo ewentualnej zmiany w dokumentacji, będą bezpośrednio po stronie MZDW i nie 

będą musiały być wykonane przez Gminę, a to znacznie usprawni cały proces. Myślę, że jest 

to najlepsze rozwiązanie, żeby w istotny sposób przyspieszyć tą inwestycję. Zdaję sobie 

sprawę, że mieszkańcy mają prawo mieć uzasadnione pretensje, że cała procedura 

przygotowania dokumentacji trwała zbyt długo, ponieważ faktycznie tak jest. Ale tak często 

bywa przy trudnych projektach, a ten do takich należy. Ulica Lipnowska łączy się z ulicą 

Dobrzyńską w Płocku. Należało dokonać wielu uzgodnień, również w Płockim Ratuszu  

i Miejskim Zarządzie Dróg w Płocku, co w istotny sposób wydłużyło całą procedurę. Niekiedy 

zdarza się także, że duże, trudne projekty, które Gmina realizuje na zlecenie innych jednostek, 

trwają zdecydowanie dłużej, ponieważ za każdym razem należy uzyskać akceptację 

właściwego inwestora, w tym przypadku MZDW w Warszawie. Obecnie wszystko jest  

w rękach Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich. Będziemy oczywiście pomagać  

w procedowaniu zezwoleń na budowę, jeśli taką potrzebę zgłosi inwestor, ponieważ naszym 

wspólnym celem jest realizacja tej inwestycji, aby rozpoczęła się ona w możliwie najkrótszym 

czasie.” 

 
Następnie poinformował, że otrzymał odpowiedź od MZDW, którą przytoczył na sesji.  

W piśmie z MZDW znalazły się stwierdzenia, że dokumentacja jest niekompletna, że jest 

dokumentacją, którą można wykorzystać koncepcyjnie do opracowania nowych dokumentów, 

MZDW miało zabezpieczone środki finansowe na wykonanie modernizacji ul. Lipnowskiej. 

Treść odpowiedzi poniżej. 

 
“W odpowiedzi na wniosek z dnia 2 maja, w sprawie aktualnego stanu przygotowania 

inwestycji, polegającej na rozbudowie drogi wojewódzkiej nr 559 na odcinku w miejscowości 

Maszewo Duże, Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich w Warszawie informuje. Na wstępie 

potwierdzamy, iż współpraca pomiędzy Gminą Stara Biała, a Województwem Mazowieckim,  

w zakresie realizacji wyżej wymienionej decyzji, rozpoczęta została na umowy o sprawie 

określenia zasad współpracy i wzajemnych zobowiązań, zawartej w dniu 2 maja roku 2016, 

pomiędzy panem Adamem Struzikiem, marszałkiem Województwa Mazowieckiego, a panem 

Sławomirem Wawrzyńskim, Wójtem Gminy Stara Biała. Do realizacji postanowień wyżej 

wymienionej umowy wyznaczone dyrektora Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w 

Warszawie. Umowa przewidywała wykonanie przez Gminę kompletnej dokumentacji 

projektowej rozbudowy wyżej wymienionego odcinka drogi wojewódzkiej, wraz z uzyskaniem 

decyzji o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej, tak zwanego ZRID  

w terminie do 30 czerwca 2017. Na podstawie wniosku wójta, z dnia 5 lipca 2017 roku, 

opisującego aktualny stan przygotowań dokumentacji projektowej, w dniu 6 września 2017 



12/15 
 

roku, zawarty został aneks nr 1 do wyżej wymienionych umowy, zmieniający termin jej 

wykonania do dnia 30 listopada. Na tym etapie pojawiło się wiele trudności i problemów, które 

nie mogły być rozwiązane w tak krótkim czasie. Dotyczyło to przede wszystkim kwestii 

odwodnienia i uzyskania pozwoleń wodnoprawnych, a także utraty ważności pozyskanych 

uprzednio uzgodnień i opinii. Kolejną przeszkodą w sprawnym przeprowadzeniu procesu 

projektowego okazał się działający na zlecenie Gminy projektant, pan Piotr Malinowski, który 

przede wszystkim niewłaściwie koordynował pracę projektantów branżowych, to jest 

projektantów branży drogowej oraz branży sanitarnej, w zakresie odwodnienia, 

elektroenergetycznej w zakresie budowy oświetlenia i przebudowy istniejącej sieci 

energetycznej, właściciel energa-operator i teletechnicznych w zakresie przebudowy istniejącej 

sieci telekomunikacyjnej, właściciel Orange Polska. W tym miejscu zwracamy uwagę, iż 

według wiedzy MZDW, Gmina Stara Biała zawarła umowę o wykonanie prac projektowych 

odrębnie z każdym z projektantów branżowych. Umowy te nie zostały nam przedstawione. 

MZDW wielokrotnie zwracał uwagę, iż dalsze czynności związane z wykonaniem umowy  

z dnia 2 maja 2016 roku, wymagają jej przedłużenia. W większości korespondencja 

przekazywana do Gminy pozostawała bez odpowiedzi. Ostatecznie, w marcu 2019 roku, Gmina 

poinformowała o zmianie projektanta koordynującego wykonanie umowy na opracowanie 

dokumentacji projektowej. W dniu 15 maja 2019 roku MZDW zorganizował spotkanie  

z udziałem przedstawicieli samorządu gminnego  i powiatowego, w tym z Pana udziałem oraz 

departamentu nieruchomości i infrastruktury Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Mazowieckiego. Na spotkaniu tym zobowiązano pana wójta, między innymi do wskazania 

nowego, realnego terminu zakończenia wykonywania dokumentacji projektowej. Mimo 

składanych deklaracji, do zawarcia kolejnego aneksu do tej pory nie doszło. MZDW nie ma 

wiedzy, czy o okoliczności zawarcia takiego aneksu poinformowana była Rada Gminy, która 

powinna wyrazić zgodę na zawarcie aneksu. Wobec dotychczasowego braku decyzji ZRID, 

środki finansowe na realizację przedmiotowej inwestycji, przewidziane w kolejnych 

prognozach finansowych Województwa Mazowieckiego, przesuwane są co roku. 

Finansowanie zadania planowane było następująco. Począwszy od roku 2018 roku, to jest roku, 

w którym początkowo dokumentację miała być gotowa do realizacji i WPF na lata 2017-2018 

była to kwota 5 000 000 zł, zabezpieczona na realizację tej inwestycji. W WPF na lata  

2019-2020 również była to kwota 5 000 000. Następnie w latach 2020-2021, na realizację tej 

inwestycji była przewidywana kwota już 10 000 000 zł, bo tam były wzrosty związane  

z realizacją prac drogowych. Na lata 2021-2022 również zabezpieczano środki w wysokości  

10 000 000 zł. Począwszy od roku 2022, 2023 są to kwoty już miliona złotych, w związku z 

tym, że zdano sobie sprawę, że praktycznie jest to temat ciężki do zrealizowania, na 

dotychczasowych ustaleniach. Nowy powołany przez Gminę projektant, koordynator, pan 

Paweł Krzemiński okazał się niestety również nieskuteczny, jak poprzedni. W dniu 31 grudnia 

2020 roku, w oparciu o udzielonej mu przez dyrektora MZDW pełnomocnictwo, pan Paweł 

Krzemiński złożył do Wojewody Mazowieckiego wniosek o wydanie decyzji ZRID. w dniu  

13 maja 2021, wojewoda pozostawił wniosek bez rozpatrzenia, ponieważ mimo wezwania, 

pełnomocnik nie usunął we wniosku braków formalnych. Ostatecznie, po kilku spotkaniach, 

ustalono z panem wójtem, iż dokumentacja projektowa w obecnym stanie zostanie przekazana 

do MZDW. Po zapoznaniu się z przekazanymi materiałami, MZDW doszedł do wniosku, że 

najwłaściwszym będzie wykorzystanie niektórych elementów dokumentacji i zlecenie 

wykonania nowego opracowania, w celu umożliwienia wykorzystania części dokumentów  

w Gminie Stara Biała. W dniu 20 marca 2023 roku przeniósł prawa autorskie majątkowe do 

posiadanej dokumentacji. Obecnie trwają przygotowania do zlecenia przez MZDW wykonania 

dokumentacji projektowej dla przedmiotowego odcinka drogi wojewódzkiej nr 559,  

a dokumentacja wykonana na zlecenie Gminy Stara Biała posłuży, jako materiał koncepcyjny. 

MZDW podejmie starania, by wykorzystać część przekazanych materiałów, na przykład 
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decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach, którą Wójt Gminy wydał w roku 2017. 

Odnosząc się do kwestii przez Pana wspomnianej informujemy, iż nie jest prawdą, jakoby 

dokumentacja została ukończona. Zgodnie z umową zawartą w roku 2016, dokumentacja 

powinna być zakończona uzyskaniem decyzji ZRID, w oparciu o którą, MZDW mogłoby 

rozpocząć roboty budowlane. Takiej decyzji Gmina nie uzyskała. Do dzisiaj również Gmina 

nie wystąpiła z wnioskiem, o stosowny aneks do umowy. Biorąc jednakże upływ czasu i 

niewykonanie umowy w jej obowiązywania, to jest do dnia 30 listopada 2017 roku, uznać 

należy, iż umowa ta wygasła. Do celów rozliczenia przez Gminę poniesienia dotychczasowych 

wydatków na prace projektowe, zasadne byłoby zawarcie z Województwem Mazowieckim 

nowej umowy.” 

 
Radny Hubert Murawski stwierdził, że sprawa dotyczy projektowania, przez 7 lat, 

półtorakilometrowego odcinku, które okazało się nieskuteczne. W związku z powyższym 

poprosił, aby Komisja Rewizyjna sprawdziła, w jaki sposób była procedowana kwestia 

wykonania dokumentacji oraz jakie kwoty zostały wydatkowane przez okres 7 lat, na 

zaprojektowania tej dokumentacji. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy, Małgorzata Lewandowska stwierdziła, że temat przewija się od 

wielu lat i jest to bulwersujące. Uznała za zasadne zbadanie tej sprawy przez Komisję 

Rewizyjną. Przychyliła się do apelu radnego Huberta Murawskiego. Następnie stwierdziła, że 

do dalszej dyskusji w tym zakresie będzie można wrócić z chwilą, kiedy Komisja Rewizyjna 

będzie mogła przedstawić konkretne ustalenia w przedmiotowej sprawie. 

 
Wójt Sławomir Wawrzyński odnosząc się do kwestii modernizacji ul. Lipnowskiej stwierdził, 

że Gmina podjęła się tego zadania w 2016 r., ponieważ ostatnia modernizacja ul. Lipnowskiej 

od Mańkowa do ul. Szkolnej zakończyła się w 2011 r. Była to modernizacja dwuetapowa, na 

którą Gmina z własnego budżetu wydała milion złotych. Od 2011 r. nic się nie działo, chociaż 

Gmina apelowała o kontynuację modernizacji ul. Lipnowskiej. Dlatego w 2016 r. zdecydowano 

się na zawarcie porozumienia i wykonanie dokumentacji. Wójt stwiewrdził, że można było tego 

nie robić i czekać, aż zajmie się tym zarządca drogi, czyli MZDW. Jednak ze względu na to, że 

w ciągu pięciu lat nie było żadnych oznak, że MZDW tym się zajmie Gmina wzięła na siebie 

wykonanie dokumentacji, aby nie zostawiać  mieszkańców z tym problemem.  

Odnosząc się do pisma dyrektora MZDW Wójt stwierdził, że zastanawiające jest, że MZDW 

nie przejął tej sprawy w listopadzie 2017 r., gdy wygasł aneks do umowy, skoro dyrektor 

MZDW uważa, że Gmina jest nieudolna w swoim działaniu. Stwierdził, że po prostu urzędnicy 

MZDW nie byli zainteresowani tą inwestycją, ponieważ nie była prowadzona przez MZDW,  

o czym najlepiej świadczy fakt, że MZDW przez rok prowadził negocjacje z Energą 

Operatorem dotyczące tego, kto ma zapłacić za przesunięcie linii energetycznych. Wójt 

zaznaczył również, że nie zgadza się ze stwierdzeniami dyrektora MZDW, iż dokumentacja 

przygotowana przez Gminę jest koncepcyjna., gdyż jest to dokumentacja m.in. z wszystkimi 

pozwoleniami wodno-prawnymi, projektem linii energetycznej, z podziałami działek. Jest to 

gotowy projekt techniczny. Przyznał, że prawdą jest, że nie ma zezwolenia na realizację 

inwestycji drogowej,  ale wystarczy pochylić się nad dokumentacją i sformułować odpowiedni 

wniosek do Wojewody o ZRID. Dodał, że Projektant ze strony gminy, który otrzymał 

pełnomocnictwa od MZDW złożył do Wojewody wniosek o ZRID w grudniu 2020 r. Następnie 

nie mógł uzyskać dokumentów od MZDW aby uzupełnić wniosek, w związku z czym wniosek 

nie został rozpatrzony. 

Na realizację tego zadania Gmina wydała niewielkie pieniądze. W większości projektanci tych 

pieniędzy nie uzyskali w całości, a niektórzy za swoje opracowania nie dostali nawet złotówki. 
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Praktycznie od dwóch lat dokumentacja jest w posiadaniu MZDW. Przekazanie dokumentacji 

sformalizowała umowa z marca tego roku, o przeniesieniu praw autorskich i majątkowych na 

MZDW, a wszystko po to, aby Gmina nie była już pośrednikiem w kolejnych etapach procedury 

i aby w końcu inwestycja została wykonana.  

Dodał, że na realizację poprzednich dwóch odcinków tej drogi wojewódzkiej, Gmina 

przeznaczyła 1 000 000,00 zł. Zarówno na pierwszy odcinek, jak i na drugi odcinek, Gmina 

zrealizowała dokumentację we własnym zakresie. Uzyskała pozwolenie Wojewody na 

realizację i przekazała nieodpłatnie dokumentację na rzecz MZDW. A następnie MZDW, tylko 

te dwa odcinki, w dwóch kolejnych latach 2010-2011 zrealizował. 

Wójt wyraził też nadzieję, że Komisja Rewizyjna dość szybko sprawdzi procedury 

towarzyszące powstawaniu dokumentacji. 

 
Sołtys Włoczewa Barbara Żółtowska: 

 Zapytała na jakim etapie jest droga we Włoczewie (do wsi). Stwierdziła,  że rolnicy nie mogą 

przejeżdżać sprzętem rolniczym. Trwa to już 3 lata i w zeszłym roku mieszkańcy 

przeznaczyli fundusz sołecki na tą drogę, który nie został wykorzystany. 

Odpowiedź Wójta: 

 Stwierdził, że nie jest tak, że sprawa jest procedowana 3 lata, ponieważ w zeszłym roku 

zostało zlecone opracowanie dokumentacji. Opracowana dokumentacja została złożona  

z wnioskiem o ZRID do Starostwa i Starosta wydał decyzję. Natomiast jeden z mieszkańców 

odwołał się do Wojewody. W związku z tym, czekamy na rozstrzygnięcie Wojewody. 

 

Sołtys Sołectwa Nowe Draganie: 

 Podziękował Panu Wójtowi, radnym za nowo wybudowaną drogę w Starym Draganiu oraz 

wszystkim, którzy przyczynili się do realizacji tej inwestycji. 

 
Radna Iwona Kraska: 

 Zapytała kiedy zostanie wykonane oświetlenie drogowe w Kobiernikach oraz w Srebrnej. 

Odpowiedź Wójta: 
 Na wykonanie oświetlenia w Kobiernikach jest podpisana umowa, i ta umowa nie jest 

jeszcze po terminie. Również zadanie, tj. montaż dwóch lamp w Srebrnej, przy 

mieszkaniach, przy dawnym PGR zostało zlecone do Energii Oświetlenie. Obydwie 

inwestycje są w toku realizacji. 

 
Radna Monika Turowska-Burczyńska: 

 Zapytała czy został już ogłoszony przetarg na budowę ul. Bunikiewicza w Nowych 

Proboszczewicach. 

 Zapytała, czy wykonawca ul. Mazowieckiego w Nowych Proboszczewicach dokona 

naprawy drogi. 

Odpowiedź Wójta: 
 Ulica Bunikiewicza jest przygotowana do przetargu. Niebawem zostanie ogłoszony. 

 Odnośnie ul. Mazowieckiego wyjaśnił, że została zgłoszona do wykonawcy usterka 

pogwarancyjna. W wyniku bieżącej kontroli okaże się, czy zostanie uznana. 

 
W związku z brakiem kolejnych pytań i uwag ze strony radnych Przewodnicząca Rady przeszła  

do kolejnego punktu porządku obrad. 

 
 
Ad. 14. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XLII Sesji 

Rady Gminy Stara Biała. 

 
 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

 

 

   Małgorzata Lewandowska 
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